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中，抽取了最为精华的句子，并且邀请了相关专家对选取

的GMAT作文句型进行了审阅，形成了最终版的GMAT作文

金句。为了满足考生对GMAT作文句型的了解需求，本文就

全文介绍此次GMAT官网钦定的这些GMAT作文经典句型。

GMAT官网从历年的GMAT作文考试中，抽取了最为精华的

句子，并且邀请了相关专家对选取的GMAT作文句型进行了

审阅，形成了最终版的GMAT作文金句。为了满足考生

对GMAT作文句型的了解需求，本文就全文介绍此次GMAT

官网钦定的这些GMAT作文经典句型。 A 1.In this argument the

arguer recommends that------ 2. This recommendation is based on

the result of survey that------- 3. In addition , the arguer assumes that

--------- 4. A careful examation would reveal how groundless the

conclusion is----- B 5.in this analysis, the arguer claims that ----- 6.

to substantiate it the conclusion the arguer provides the evidence

that----- 7.besides the arguer asserts that-------- 8. this argument is

unconvincing for several critical flaw---- C 9. the arguer predicts

that------- 10. this prediction relies on the observation that---------

11. At the same time, the arguer reasons that---------- 12. This

argument is problematic for several reasons------- 13. The

conclusion in this argument is that in support of this conclusion the

arguer Supplies the evidence that-------further more, the arguer

infers that------ 14. While this argument has some merit(s),there are



several logic flaws that deserve our attention 15. The

validity(credibility) of the survey is doubtful(questionable) 16. The

arguer fail to convince us that 17. Granted that----------- 通过

对GMAT官网推荐的GMAT作文典型句子的赏析，各位考生

对GMAT作文的认识是否又更进一步了?其实，这仅仅是一部

分，本文建议考生结合本文介绍的GMAT官网推荐GMAT作

文金句，继续进行总结，也许，你还会总结出更多的典

型GMAT作文例句。平时的积累，在考试中就能派上大用场
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